
 
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 8 februari 2023. 

Lokal: Livbojen. 

Närvarande: Inger Edling, Pia Flodin, Anders Kinch, Håkan Söderberg, Jan Henriksson och  

Yvonne Werneman. 

Frånvarande: Jan Gunnarsson. 

 

§ 272. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 273. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§ 274. Föregående protokoll 11 januari. 

Protokollet godkändes och undertecknades. 

§ 275. Föregående protokoll 17 januari. 

Protokollet från vårt telefonmöte godkändes och undertecknades. 

§ 276. Föregående månadsmöte. 

Vid månadsmötet den 9:de januari hade vi besök av Åke Andersson som föreläste om nya trafikregler. 

En mycket uppskattad och givande föreläsning. 

§ 277. Årsmötet. 

Vi gick igenom och kontrollerade så allt är OK inför vårt årsmöte den 13:de januari.  

§ 278. Samrådsgruppen, rapport. 

Inger och Anders rapporterade från senaste mötet med Samrådsgruppen.  

§ 279. Hjärnkoll. 

Vi har vår frågetävling ”Hjärnkoll” 2 mars klockan 14.00 på Livbojen, Haverdal. Inger beställer 

blanketter. Kontrollanter vid tävlingen är Inger och Yvonne. 

§ 280. Medlemmar. 

Medlemslistan, nya medlemmar, avslutande medlemskap och medlemsutvecklingen under året 

redovisades av vår medlemsansvarige Håkan. Anders hade gjort fina listor och grafer över 

medlemsutvecklingen. 

§ 282. Information Lions Harplinge. 

Inger har förhört sig om eventuellt bidrag till föreningen och vi kanske får detta till hösten. 

§ 283. Föreläsning om mediciner. 

28 februari ges en föreläsning om mediciner på biblioteket i Halmstad. Blanketter med inbjudan skall 

tryckas ut till årsmötet. 

§ 284. Vårfesten. 

Vi diskuterade lite runt Vårfesten som blir den 24 mars i Gullbrandstorps Folkets Hus.  

 

 



 
 

 

 

§ 285. Övriga frågor. 

Inger undrade över arkivering av handlingar. Yvonne skall kolla vad som bör arkiveras.  

Yvonne meddelade att en av våra medlemmar och före detta folkhälsoansvarig undrar om det idag 

finns någon ansvarig på den posten. Hon får då och då inbjudan om olika arrangemang angående 

folkhälsa. Då vi inte har någon folkhälsoansvarig i dagsläget kommer vi att ta bort henne från registret 

som folkhälsoansvarig. 

Nästa styrelsemöte och konstituerande möte, 15 februari klockan 9.00 på Livbojen. 

Håkan har kaffe. 

Mötet avslutades. 

 

 

 

………………………………………………………………………………………………..     

Ordförande Inger Edling                                                     Sekreterare Yvonne Werneman 

 

 

 

 


